
     

 
 

 

REFERAT Samarbeidsutvalget (SU) og Skole- og miljøutvalget (SMU)  

ved Jelsnes barneskole  
 
Dag og tid: 11.12.2019 kl. 18.00 – 20.30 
Sted: Jelsnes barneskole   
 
Deltakere  
 

Undervisnings-personale   Andre ansatte  FAU Elevrådet  Sarpsborg 
kommune  

Gry Pande, m 
Representant 
undervisningspersonalet 

Lise Claudius, m 
Representant 
andre tilsatte 

Martha 
Loftshus, m 
FAU leder 

Hedda Sofie 
Lislerud, m 
Elevrådsleder 

Karin B. Olsen,  m 
Vara representant 
folkevalgte 

Petter Thulin, m 
Representant 
undervisningspersonalet / 
stedlig leder Jelsnes 

 Rebecca 
Arntzen, f 
nestleder FAU 

Johanne K. 
Andersen, m 
nestleder 
elevrådet 

Lars Henning 
Finstad, m 
Virksomhetsleder / 
rektor 

(m) = møtt, (f)= forfall 
 
SFO leder Mona Tysil deltok på sak 2/19 
 

Sak  Tema: Velkommen til samarbeidsutvalget ved Jelsnes barneskole 

1/19  • Gjennomgang av grunnlag, retningslinjer, roller og mandat for SU/SMU (eget 
informasjonshefte fra FUG). 

• Kort presentasjon av de ulike deltakerne ved Jelsnes barneskole. 

• Forskjellen mellom SU (samarbeidsutvalg) og SMU (skolemiljøutvalg). Viktig å skille på 
sakene og hvor de skal behandles. Dette er også skilt på i innkallingen og agendaen for 
møtet. 

• 1 år siden det kommunale vedtaket om en felles skole/virksomhet Kurland og Jelsnes. 
Viktig å opprettholde 2 stk SU/SMU da det i praksis er to skoler på to ulike lokaliteter 
med forskjellige nærmiljøer/skolekretser. Dette har også vært et ønske fra FAU på 
Kurland og Jelsnes. 

Sak  Tema: Aktuelt fra SFO 

2/19 
 
 

• Gjennomgang ved SFO leder Mona Tysil.  

• Pr. dags dato er det 20 barn på SFO, 13 barn som har 100% plass 

• 4 fagarbeidere/assistenter og 1 lærling. 

• Overordnet prinsipp for kommunen og SFO/skole: «1 barn hele dagen». Helhetlig tilbud 
for barna. 

• Fokus på gjensidig respekt, holdninger, kosthold og fysisk aktivitet. Mye frilek og bruk 
av fasilitetene i nærmiljøet.  

• Aktiviteter knyttet opp mot årstider og høytider.  

• Sommeråpent SFO? Står på agendaen til møte i Bystyret 12.12.19. 
  



     

 
 

Sak  Tema: Nytt fra elevrådet 

3/19  • Dagsaktuell sak fra i dag. Begrensninger i godteri siste dag før jul. Fokus på 
helsefremmende skole. Skolens ledelse har sendt ut en redegjørelse for dette til alle 
foresatte i dag. Vi følger det også opp på skolen med elevene 12.12.19. Evalueres i 
etterkant i elevrådet, FAU og skolen. 

• Elevrådet er opptatt av låser på toalettene. Dette er nå ordnet opp i. 

• Magebelter i skolebussen, er dette lovlig? Skolen har meldt inn saken til Østfold 
kollektivtrafikk. Fikk svar tilbake at dette var lovlig innenfor gjeldende regler.  

• Knagger til håndklær i garderobene gymsalen. Dette er ordnet opp i.  

• Diverse vedlikehold av leker og uteområdet. Opplever at ting tar tid. Det skjer lite fra 
de som har ansvaret for vedlikeholdet av slikt utstyr for eksempel klatreveggen på 
skolen. Skal det meldes avvik? Skolen følger opp saken. 

• «Psykisk helse» har stort fokus i elevrådet og UBY i kommunen.  

• UBY er med på å utvikle en aktivitetsapp for ungdommer i Sarpsborg kommune. 
Bakgrunnen for dette er billigere aktiviteter og at det er en moderne løsning. Er under 
utvikling. 

Sak  Tema: Utviklingsarbeid 

4/19 
 
 

• Skolens utviklingsarbeid dette skoleåret dreier seg mye om nye læreplaner 
«fagfornyelse» som gjelder fra august 2020. https://www.udir.no/laring-og-
trivsel/lareplanverket/fagfornyelsen/ 

• Skolens ansatte bruker mye tid på dette arbeidet. Nye planer, ny tenkemåte rundt 
undervisning og hva som er det viktigste i fagene og hva som skal prege fremtidens 
skole, utdanning og yrkesliv.  

• Skolene skal legge til rette for læring innenfor de tre tverrfaglige temaene folkehelse 
og livsmestring, demokrati og medborgerskap, og bærekraftig utvikling.  

Sak  Tema: Regnskap og budsjett 

5/19  • Budsjettet for 2020: 
o Felles budsjett for hele virksomheten Kurland og Jelsnes barneskoler og SFO.  
o Totalramma er nesten på 50 millioner kr. De ulike «teamene» har egne poster 

for eksempel Jelsnes skole og SFO. 
o Viktig at vi opprettholder det vi har klart å bygge opp på Jelsnes det siste året. 
o Over 90% av budsjettet går til lønn til ansatte. 
o De største utfordringene budsjettmessig er på Kurland. Dette er knyttet til 

enkeltelever med store behov/vedtak begrunnet i sakkyndig vurdering og 
vedtak om spesialundervisning.  Vi må følge lovverket og det som står i de 
individuelle vedtakene. 

• Regnskap for 2019: 
o Hele virksomheten går i minus. Rektor arbeider kontinuerlig med å synliggjøre 

årsakene til dette. Årsaken til underskuddet er overforbruk på lønn knyttet 
opp mot behovet til enkeltelever.  

o Jelsnes isolert sett går også noe i minus dette kalenderåret. Årsaken til dette er 
også bemanning knyttet opp mot enkeltelever, samt etablering og styrking av 
støttefunksjoner ved skolen (funksjoner, intensiv opplæring, lese og regnekurs, 
vikarbruk, spesialundervisning, styrkning i klassene lærer og assistent). 

  

https://www.udir.no/laring-og-trivsel/lareplanverket/fagfornyelsen/
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Sak  Tema: Overbygg gapahuk 

6/19 • Det har kommet inn et ønske om et overbygg/tak på eksisterende gapahuk som ligger i 
tilknytning til skolegården på Jelsnes. Dette vil forhåpentligvis føre til økt og 
annerledes bruk, og til glede for skolen/SFO og ikke minst nærmiljøet. Er dette noe vi 
skal gå videre med som sak for å få på plass? SU/SMU er positive til videre utredning 
av dette. Neste steg blir å legge en plan for videre arbeid:  

o Søke eksterne midler gjennom ulike stiftelser? 
o Dugnadsarbeid i samarbeid med FAU? 
o Hva ønsker elevrådet? 
o Innhente et anbud på hvor mye dette vil koste? 

Sak  Tema: Nytt ordensreglement for Kurland og Jelsnes barneskoler 

7/19 • 28.02.2019 ble «forskrift om reglement for orden og oppførsel i grunnskolen i 

Sarpsborg kommune» vedtatt av bystyret. Med utgangspunkt i dette måtte skolene se 

på sine egne reglement slik at de samsvarer med de sentrale bestemmelsene. Kurland 

og Jelsnes barneskoler utarbeidet forslag til nytt felles reglement for skole/SFO. 

Forslaget har vært tatt opp i skolens rådsorgan (FAU og elevråd). Det endelige 

forslaget må vedtas i SU.  

• Det har kommet innspill fra SU/SMU møtet på Kurland. Det går på om det er mulig å 

være noe mer stedsspesifikk på ulike regler (Kurland/Jelsnes) da det er ulike forhold på 

de ulike områdene. SU/SMU Jelsnes støtter at det skal være mulig å presisere 

stedsspesifikk ting i det nye reglementet. 

• Når det gjelder «regler mot mobbing» er det også et ønske om små endringer av 

ordlyd og at det skal favne bredere. SU/SMU Jelsnes er enige i disse endringene.  

• Diskusjon om «hva skjer når elevene bryter skolens regler?»  Når skal skolen ta kontakt 

med hjemmet? Ønskelig med like reaksjoner og lik praksis. 

• Skolens ledelse tar med innspillene og gjør klart endelig ordensreglement for Kurland 

og Jelsnes barneskoler vedtatt i SU/SMU. 

Sak Eventuelt: Sak om helsefremmende skole 

8/19 
 
 
 

• Jelsnes barneskole er i ferd med å sende inn søknaden fil fylkeskommunen om å bli en 

helsefremmende skole. Dette er en sak som er politisk motivert fra kommunen. 

Jelsnes har meget gode forutsetninger for å bli godkjent. Les mer om helsefremmende 

skoler her https://www.ostfoldfk.no/folkehelse/helsefremmende-skoler/ 

• Et av kriteriene for å bli helsefremmende, er kriteriet 10. «Folkehelsearbeidet på 

skolen er organisert i en arbeidsgruppe med representanter for ledelse, elevråd, 

skolefritidsordningen, samarbeidsutvalget og andre samarbeidspartnere».  

• Folkehelsegruppen bør være forankret i et av skolens medvirkningsorgan. 

Skolemiljøutvalget kan gjerne være skolens folkehelsegruppe. SU/SMU ved Jelsnes 

barneskole er ening i at dette er en god ordning for dette arbeidet.  

 
Jelsnes barneskole 11.12.2019 
 

Petter Thulin 
referent 
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